



B U L E T I N I
I S H K E N C A V E
G J E O L O G J I K E

VITI IV (XXI) I BOTIMIT

Tiranë

2
1985

TREGUESI I LËNDËS

Faqe

SHQIPËRIA I JEP LAMTUMIRËN E FUNDIT BIRIT TË LAVDISHËM, SHOKUT ENVER HOXHA.	
FJALA E SHOKUT RAMIZ ALIA NË MITINGUN E PËRMORTSHËM NË KRYEQYTET.	5
MBLEDHJE E KOMITETIT QENDROR TË PPSH PËR TË NDERUAR KUJTIMIN DHE VEPRËN E SHOKUT ENVER HOXHA.	
KOMUNIKATË MBI MBLEDHJEN E PLENUMIT TË 11-TË TË KOMITETIT QENDROR TË PPSH.	13
VENDIM I PLENUMIT TË 11-TË TË KOMITETIT QENDROR TË PPSH PËR PËRJETËSIMIN E EMRIT DHE VEPRËS SË SHOKUT ENVER HOXHA.	14
VENDIM I PLENUMIT TË 11-TË TË KOMITETIT QENDROR TË PPSH PËR ZGJEDHJEN E SEKRETARIT TË PARË TË KOMITETIT QENDROR TË PPSH.	14
DO TA MBAJMË LART BREZ PAS BREZI EMRIN E UDHËHEQËSIT TONË TË SHITRENTJË.	17
Miting i madh me rastin e dhënies së emrit të Udhëheqësit të dashur të Partisë e të popullit, shokut Enver Hoxha, Universitetit të Tiranës.	17
ENVER HOXHA, FRYMËZUES, UDHËRËFYES DHE UDHËHEQËS I LAVDISHËM I KËRKIM-ZBULIMEVE TË MINERALEVE TË DOBISHME TË NËNTOKËS SONË DHE I ZHVILLIMIT ME VRULL TË SHKENCAVE GJEOLLOGJIKE.	
Zhvillimi i shkencave gjeologjike ka pasur kurdoherë nxitjen, frymëzimin dhe mendimin shkencor të Partisë dhe të shokut ENVER HOXHA.	27
STRATIGRAFI-PALEONTOLOGJI	
L. H. Peza — Depozitimet e barremian-aptianit në nënzonën e Malësisë së Madhe.	33
A. Tërshana, P. Pashko — Depozitime detare pliocenike në Kalivaç (Lezhë).	43
GJEOFIZIKË	
A. Kospiri — Vetitë fizike të mineralizimit hekuror sedimentar në zonën tektonike të Korabit dhe mundësitë e kërkimit të tij me metoda gjeofizike.	53
MINERALOGJI-GJEOKIMI-PETROGRAFI	
A. Çiqa — Sieshenit, hedleit, kobaltinë dhe aloklazit në mineralizimet hidrotermale të brezit ofiolitik të Albanideve.	67
Ç. Durmishi — Studimi petrografik i shtresave 1, 2, 3 të vendburimit të Memaliajt.	91
HIDROGJEOLOGJI	
R. Eftimi — Vetitë filtruese dhe ujëbollshmëria e shtresave ranoë e konglomeratike të serisë së Rrogozhinës.	
TOPOGRAFI	
H. Gonxhe, G. Hajdari — Rreth efektivitetit teknik të disa metodave fotografometrike analitike për përcaktimin e pikës mbështetëse të fotorilevimit tokësor në sistemin gjeodezik.	129

CONTENTS

	Page
ALBANIA GIVES THE LAST FAREWELL TO ITS GLORIOUS SON, COMRADE ENVER HOXHA.	
<i>THE SPEECH OF COMRADE RAMIZ ALIA AT THE FUNERAL RALLY AT THE CAPITAL MEETING OF THE C. C. THE PLA TO HONOUR THE MEMORY AND WORKS OF COMRADE ENVER HOXHA.</i>	13
COMMUNIQUE ON THE CONVENTION OF THE 11th PLENUM OF THE C. C. OF THE PLA	
<i>DECISION OF THE 11th PLENUM OF THE C. C. OF THE PLA TO PREPETUATE THE NAME AND WORKS OF COMRADE ENVER HOXHA.</i>	14
<i>DECISION OF THE 11th OF THE C. C. OF THE PLA TO ELECT THE FIRST SECRETARY OF THE C. C. OF THE PLA.</i>	14
WE SHALL HOLD HIGH THE NAME OF OUR DEAR LEADER.	
A big rally on the occasion of giving the name of the beloved leader of our Party and state, comrade Enver Hoxha to the Tirana University.	17
ENVER HOXHA, INSPIRER, GUIDE AND GLORIOUS LEADER OF THE RESEARCH-PROSPECTING OF THE USEFUL MINERALS OF OUR SUBSOLL AND OF THE IMPETUOUS OF THE GEOLOGICAL SCIENCES.	
The development of the geological sciences has always enjoyed the incitement, inspiration and scientific thinking of our Party and comrade Enver Hoxha.	27
STRATIGRAPHY-PALEONTOLOGY	
<i>L. H. Peza — The Barremian-Aptian deposits in the Malësia e Madhe subzone (the zone of the Albanian Alps).</i>	33
<i>A. Tërshana, P. Pashko — Pliocene marine deposits at Kalivaç (Lezhë).</i>	43
GEOPHYSICS	
<i>A. Kospiri — The physical features of the sedimentary iron mineralisation at the Korabi tectonic zone and the possibilities of its research through geophysical methods.</i>	53
MINERALOGY-GEOCHEMISTRY-PETROGRAPHY	
<i>A. Çina — The siegenite, hedleyite, cobaltite and alloclasite in the hydrothermal mineralisations of the ophiolitic belt of Albanides.</i>	67
<i>Ç. Durmishi — The petrographical study of the 1, 2, 3 strats of the coal ore deposit of Memaliaj.</i>	91
HYDROGEOLOGY	
<i>R. Eftimi — The hydraulic properties and yields of sandstone-conglomerate aquifer of Rrëgozhina formation.</i>	109
TOPOGRAPHY	
<i>H. Goxhe, G. Hajdari — Of the technical effectiveness of some analytical photogrametric methods for the determination of the relying points of the earth photomapping in geodesic system.</i>	

SOMMAIRE

	Page
L'ALBANIE FAIT SES DERNIERS ADIEUX AU GLOREUX FILS, AU CAMARADE ENVER HOXHA	
LE DISCOURS DU CAMARADE RAMIZ ALIA AU MEETING FUNEBRE DANS LA CAPITALE.	5
SEANCE PLENIERE DU COMITE CENTRAL DU PTA POUR HONORER LA MEMOIRE ET L'OEUVRE DU CAMARADE ENVER HOXHA	
COMMUNIQUEMENS EMIS SUR LA 11^{ème} SEANCE PLENIERE DU COMITE CENTRAL DU PTA.	13
DECISION DE LA 11^{ème} SEANCE PLENIERE DU COMITE CENTRAL DU PTA POUR PERPETUER LE KOM ET L'OEUVRE DU CAMARADE ENVER HOXHA.	14
DECISION DE LA 11^{ème} SEANCE PLENIERE DU COMITE CENTRAL DU PTA POUR ELIRE LE PREMIER SECRETAIRE DU COMITE CENTRAL DU PTA.	
NOUS TIENDRONS HAVT LEVE LE NOM DE NOTRE <u>GIUDE</u> BIEN-AIME DE GENERATION EN GENERATION	
Grand meeting pour donner à l'Université de Tirana, le nom du camarade Enver Hoxha, le plus cher guide du Parti et du peuple.	17
LE CAMARADE ENVER HOXHA EST L'INSPIRATEUR ET LE GLORIEUX GUIDE DE PROSECCION ET D'EXPLORATION DES MINERAIS UTILES DE NOTRE SOUS-SOL ET DE DEVELOPEMENT IMPETUEUX DES SCIENCES GEOLOGIQUES	
Le développement des sciences géologiques a toujours eu l'encouragement, l'inspiration et la pensée scientifique du Parti et du camarade Enver Hoxha.	27
STRATIGRAPHIE-PALEONTOLOGIE	
L. H. Peza — Dépôts du Barremien-Aptien en sous-zone de Malësisë së Madhe (zones des Alpes Albanaises).	33
A. Tërshana, P. Pashko — Dépôts marins pliocénique au Kalivaç (Lezhë).	43
GEOPHYSIQUE	
A. Kospiri — Propriétés physiques de la minéralisation du fer sédimentaire dans la zone tectonique de Korabë et leurs possibilités de la prospection par des méthodes géophysiques.	
MINERALOGIE-GEOCHIMIE-PETROGRAPHIE	
A. Çina — Siegénite, hedleyite, cobaltite et alloclasite dans les minéralisations hydrothermales de la ceinture ophiolitique des Albanides.	67
Ç. Durmishi — Etude pétrographique des couches 1, 2, 3 du gisement charbonnier de Memaliaj.	91
HYDROGEOLOGIE	
R. Eftimi — Caractéristiques hydrauliques et le débit des couches aquifères gréseuses-conglomératiques des formations Rrogozhina.	100
TOPOGRAPHIE	
H. Gonxhe, G. Hajdari — A propos d'efficacité technique de certaines méthodes photogrammétriques analytiques pour déterminer des points 'dappui des photo-tever terrestre dans le système géodésique.	129